

15.03.

TASTINGS & EVENTS

KEEP IT LIGHT! ENJOY WINES MADE IN GERMANY

ganztägige offene Verkostung • all-day tasting at the bar

11:00

Preisverleihung Keep it Light! • Enjoy Wines Made in Germany

Die Jury des Deutschen Weininstituts zeichnet die drei besten deutschen Weine mit moderatem Alkoholgehalt (bis 12% vol) aus.

Award Ceremony Keep it Light! • Enjoy Wines Made in Germany

Among hundreds of wines, the jury of the German Wine Institute has selected the three best German wines with moderate alcohol (up to 12% vol).

12:30

Keep it Free, Keep it Zero! • Enjoy Wines Made in Germany

Das Deutsche Weininstitut präsentiert eine Auswahl an alkoholfreien und entalkoholisierten Weinen aus den deutschen Anbaugebieten.

Keep it Free, Keep it Zero! • Enjoy Wines Made in Germany

The German Wine Institute presents a selection of non-alcoholic and de-alcoholised wines from the German wine-growing regions.

14:00

Generation Riesling • all for wine

Die weltgrößte Community junger Winzerinnen & Winzern lädt zum Tasting ein.

Generation Riesling • all for wine

The world's largest community of young winemakers invites you to a lovely wine tasting.

15:30

Keep it Kabi! • Enjoy Wines Made in Germany

Das Deutsche Weininstitut präsentiert eine Auswahl an ausdrucksstarken Kabinettweinen aus den deutschen Anbaugebieten.

Keep it Kabi! • Enjoy Wines Made in Germany

The German Wine Institute presents a selection of expressive Kabinett wines from the German wine-growing regions.

16.03.

TASTINGS & EVENTS

KEEP IT LIGHT! ENJOY WINES MADE IN GERMANY

ganztägige offene Verkostung • all-day tasting at the bar

10:00

ProWein Pressekonferenz Die Messe Düsseldorf und das DWI präsentieren Trends der ProWein, Entwicklungen im deutschen Weinexport und neue Wege in der Weinkommunikation.

Pro Wein Press Conference Messe Düsseldorf and the German Wine Institute present trends at ProWein, developments in German wine exports, and new approaches to wine communication.

11:30

German Wine Professionals – Ausbildung in allen 13 dt. Anbaugebieten

Florian Koch stellt den praxisorientierten Spitzenlehrgang des DWI vor.

German Wine Professionals – Wine education in all 13 German wine regions

Florian Koch introduces the DWI's top practice-oriented training course.

13:00

Generation Riesling • all for wine

Die weltgrößte Community junger Winzerinnen & Winzern lädt zum Tasting ein.

Generation Riesling • all for wine

The world's largest community of young winemakers invites you to a lovely wine tasting.

14:00

Weinanalyse im Vergleich: WSET, IHK Sommelier & DWI

Verschiedene Ansätze in der Weinausbildung anhand einer moderierten Verkostung.

Wine Education in Comparison: WSET, IHK Sommelier & Wines of Germany

Different analytical approaches presented in a moderated tasting.

15:00

Keep it Light! • Enjoy Wines Made in Germany

Das DWI präsentiert die drei besten deutschen Weine mit moderatem Alkoholgehalt (bis 12% vol).

Keep it Light! • Enjoy Wines Made in Germany

The DWI presents Germany's three finest wines with moderate alcohol levels (up to 12% vol).

17:00

Abendbrot mit der Generation Riesling

All for wine: Die GenR feiert 2026 ihr 20-jähriges Jubiläum und lädt zum gemeinsamen Abendbrot ein.

Abendbrot with Generation Riesling: Relaxing Sip & Snack

All for wine: In 2026, GenR celebrates its 20th anniversary and is inviting you to a relaxing get-together.



TASTINGS & EVENTS

17.03.

KEEP IT LIGHT! ENJOY WINES
MADE IN GERMANY

ganztägige offene Verkostung • all-day tasting at the bar

10:00

Der frühe Vogel schlürft den Sekt – Frühstückchen mit der GenR

All for wine: Die GenR feiert 2026 ihr 20-jähriges Jubiläum und lädt zum gemeinsamen Frühstückchen ein.



The Early Bird Sips the Sekt – Mini Breakfast with GenR

All for wine: In 2026, GenR celebrates its 20th anniversary and is inviting you to a mini breakfast and Sekt.

11:30

Generation Riesling • all for wine

Die weltgrößte Community junger Winzerinnen & Winzern lädt zum Tasting ein.

Generation Riesling • all for wine

The world's largest community of young winemakers invites you to a lovely wine tasting.

12:30

Keep it Pink! • Enjoy Wines Made in Germany

Das DWI präsentiert eine Auswahl an Roséweinen mit moderatem Alkoholgehalt (bis 12% vol) aus den deutschen Anbaugebieten – die besten eines bundesweiten Wettbewerbs.

Keep it Pink! • Enjoy Wines Made in Germany

The DWI presents a selection of Rosé wines with moderate alcohol levels (up to 12% vol) from the German wine-growing regions – the best from a nationwide competition.

14:30

Keep it Kabi! • Enjoy Wines Made in Germany

Das DWI präsentiert eine Auswahl an ausdrucksstarken Kabinettweinen aus den deutschen Anbaugebieten.

Keep it Kabi! • Enjoy Wines Made in Germany

The DWI presents a selection of expressive Kabinett wines from the German wine-growing regions.